

Novembre 1913:

Travaux publics—	
Partie d'un emprunt de \$7,300,-	
000.00 reçu en 1913	\$2,184,205.01
Moins rachats en 1913	110,850.17
	<u>2,073,354.84</u>
Dettes, 31 décembre 1913	\$64,600,495.55
Emprunt en 1914	
Balance d'emprunt ci-haut	\$5,115,794.99
Avril 1914:	
Travaux publics	4,599,000.00
Aqueduc, élargissement	2,320,000.00
Usine électrique	381,000.00
	<u>12,415,794.90</u>
	\$77,016,290.54
Moins rachats	15,000.00
	<u>\$77,001,290.54</u>
Moins fonds d'amortissement	608,512.35
Total de la dette de la Cité,	
avril 1914	\$76,392,778.19

Respectueusement soumis,

CHS ARNOLDI,
Trésorier de la Cité.

10.—Du Président de la Compagnie de Chemin de Fer du Pacifique Canadien, remerciant le Conseil des sympathies qui lui ont été exprimées à l'occasion du désastre de l'“Empress of Ireland”.

Déposée aux archives.

RAPPORTS.

11.—Du Bureau des Commissaires, à l'effet de voter des crédits supplémentaires pour le réajustement des salaires du Département de l'Incinération.

Sur proposition de M. l'éch. L. A. LAPOINTE, appuyée par M. l'éch. O'CONNELL, il est

Résolu: Que ledit rapport soit reçu et adopté.

12.—Du Bureau des Commissaires, à l'effet de voter des crédits au montant de \$4,266.67 pour le Laboratoire Municipal.

Sur proposition de M. l'éch. L. A. LAPOINTE, appuyée par M. l'éch. LETOURNEAU, il est

Résolu: Que ledit rapport soit reçu et adopté.

13.—Du Bureau des Commissaires, à l'effet de voter un crédit supplémentaire de \$635.52 pour réajuster les salaires des employés du Département des Achats et des Ventes.

Sur proposition de M. l'éch. L. A. LAPOINTE, appuyée par M. l'éch. BOYD, il est

Résolu: Que ledit rapport soit reçu et adopté.

14.—Du Bureau des Commissaires, à l'effet de voter des crédits de \$466.67 pour la réorganisation du Département des Edifices Municipaux.

Sur proposition de M. l'éch. L. A. LAPOINTE, appuyée par M. l'éch. TURCOT, il est

Résolu: Que ledit rapport soit reçu et adopté.

15.—Du Bureau des Commissaires, à l'effet de voter des crédits au montant de \$320.84 pour réajuster les salaires des employés du Département de la Bibliothèque Civique.

Sur proposition de M. l'éch. L. A. LAPOINTE, appuyée par M. l'éch. MAYRAND, il est

Résolu: Que ledit rapport soit reçu et adopté.

November 1913:

Public Works—	
Portion of a loan of \$7,300,-	
000.00 received in 1913	\$2,184,205.01
Less redemptions in 1913	110,850.17
	<u>2,073,354.84</u>
Debt on 31st December 1913	\$64,600,495.55
Loan issued in 1914.	
Balance of above loan	\$5,115,794.99
April 1914:	
Public Works	4,599,000.00
Aqueduct, widening	2,320,000.00
Electric plant	381,000.00
	<u>12,415,794.90</u>
	\$77,016,290.54
Less redemptions	15,000.00
	<u>\$77,001,290.54</u>
Less Sinking Fund	608,512.35
Total debt of the City in	
April 1914	\$76,392,778.19

Respectfully submitted.

CHS. ARNOLDI,
City Treasurer.

10.—From the President of the Canadian Pacific Railway Co., thanking Council for sympathy extended in connection with the “Empress of Ireland” disaster.

Filed of record.

REPORTS.

11.—From Board of Commissioners, to vote supplementary appropriations and to readjust salaries of the Incineration Department.

On motion of Ald. L. A. LAPOINTE, seconded by Ald. O'CONNELL, it was

Resolved: That said report be received and adopted.

12.—From Board of Commissioners, to vote appropriations, amounting to \$4,266.67 for the Municipal Laboratory.

On motion of Ald. L. A. LAPOINTE, seconded by Ald. LETOURNEAU, it was

Resolved: That said report be received and adopted.

13.—From Board of Commissioners, to vote supplementary appropriation, amounting to \$635.52, to readjust salaries of the employees of the Purchasing and Sales Department.

On motion of Ald. L. A. LAPOINTE, seconded by Ald. BOYD, it was

Resolved: That said report be received and adopted.

14.—From Board of Commissioners, to vote appropriations, amounting to \$466.67, re organization of the Municipal Building Department.

On motion of Ald. L. A. LAPOINTE, seconded by Ald. TURCOT, it was

Resolved: That said report be received and adopted.

15.—From Board of Commissioners, to vote appropriations, amounting to \$320.84, to readjust salaries of the employees of the Public Library.

On motion of Ald. L. A. LAPOINTE, seconded by Ald. MAYRAND, it was

Resolved: That said report be received and adopted.